
AB-Syven   Bestyrelsen 
Referat	af		bestyrelsesmødet	den	8.	november	2017	
	
Tilstede:	Flemming,	Lars,	Victor,	Ole,	Sonja	og	Jens	
Afbud:	ingen	
	
Dagsorden:	
	

1. Punkter	fra	sidst	
intet	

2. GF17	forberedelse	
- Dirigent:	Forslag;	Lars	B	
- Referent:	Forslag;	Jens	P	
- Strukturen	

a) Velkomst	v/	Lars	C	 	
b) Beretningens	fremlæggelse	v/	Lars	C	
c) Valg	til	bestyrelsen,	præsentationen	af	opstillede	v/	Dirigenten	

- Indkomne	forslag:	
a) Bestyrelsens	forslag	til	husorden	fremlægges	af	v/	Dirigenten	

a. Anette	Mortensens	til	husorden	
b) Britts	forslag	om	ny	andelsvurderings	firma/person	v/	Dirigenten	
c) Carsten	Houmark	vedr.	Værdifastsættelsen	v/	Victor	
d) Bestyrelsens	forslag	om	lånoptagelse	v/	Victor	
e) Bestyrelsens	forslag	ang.	Fibia	v/	Sonja	

- Andet	i	forhold	til	GF17	Husk	Pas	og	sundhedkort	ifht.	lånoptagelsen	
3. Renoveringen	

- Status	i	forhold	til	proces.	Det	fremlægges	også	på	generalforsamlingen.	Her	vil	det	
fremgå	at	der	er	en	forsinkelse	i	processen.	Dette	på	grund	af	ansøgning	til	byfornyelse	
samt	altanopsætning.	
Der	er	valgt	Hovedstadens	bygnings	entreprise	som	hoved	entreprenør	

- Nedsættelse	af	en	3	mandsgruppe	som	primær	følger,	Navnene	finden	i	den	nye	
bestyrelse	på	det	konstituerende	møde		

4. Lejere	af	lejligheder	
- Lukket	punkt	

5. Viceværten	arbejde	nu	og	fremover	
- Status	over	arbejdsområder	jf.	Viceværtens	arbejdsplan.	Den	har	nu	fungeret	gennem	

en	periode.	Den	skal	tilpassen	de	nye	forudsætninger	efter	renoveringen	
- Vi	vil	drøfte	med	viceværten	om	han	kan	løfte	opgaven	med	at	passe	vores	nye	

fællesarealer	efter	renoveringen	
6. Evt.		

	
		


